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EDITORIAL

Také si připadáte 
jako na houpačce?

Jednou to nejde a podruhé to jde? 
To si člověk už musí připadat jako 
v blázinci! Mostečtí vládnoucí politici 
umějí obyvatelům města pod Hněví- 
nem pořádně zamotat hlavu!
Oč jde? O vyhlášení území statutár
ního města Mostu vyloučenou loka
litou anebo chcete-li bezdoplatkovou 
zónou. Na červnovém zasedání za
stupitelstva to nešlo, na červenco
vém zasedání radních ano.
Iniciativu dvou opozičních stran -  
Sdružení Mostečané Mostu (SMM) 
a hnutí ANO -  navrhující vyhláše
ní území města bezdoplatkovou zó
nou zaznamenala i celostátní média. 
Následně to vyvolalo nesouhlasné 
reakce z úst lidí na ministerstvech 
i Úřadu vlády. Praha ale problému 
nerozumí, protože ho nezná, a tak 
bude dělat potíže jako vždy. Dalo by 
se proto čekat, že městská vládnou
cí koalice (SčMo + ČSSD + ODS) se 
umoudří, přestane si hrát na kolektiv 
mudrců, vyslyší hlas zdejších obyva
tel a půjde s opozicí do boje s Pra
hou. Přinejmenším proto, aby jí uká
zala, že se nebojíme a házet klacky 
pod nohy si stále nenecháme.
Ale ono ne. Koalice sice vycenila 
zuby, ale vůči vlastní opozici, kte
rá byla připravena ji podpořit. Na 
červnovém zasedání zastupitelstva 
se postarala o zamítnutí návrhu na 
rozšíření bezdoplatkových zón. Ko
alice svůj postoj zdůvodnila tím, že 
by rozšiřování zón nemělo přínos. 
Řešení naopak vidí v tlaku na stát, 
aby změnil systém dávek. Podle pa
na primátora by měla být nastavena 
tvrdší kritéria pro poskytování dávek. 
Objev hodný Nobelovy ceny! Kdyby 
se pan primátor nezdráhal komuni
kovat se SMM, případně zašel rov
nou na Krušnohor, dozvěděl by se, 
že se o to snaží deset let.
Uplynul měsíc a ze zasedání rad
ních přišla lepší zpráva. Rozšiřovat 
bezdoplatkové zóny se budou. Ne 
sice na úplně celé město (ve čtvrtích 
s rodinnými domy je to zbytečné), 
ale budou. Šalamounské řešení: vlk 
se nažere a koza zůstane celá.
Co se stalo za dobu zhruba jednoho 
měsíce, že koalice najednou souhla
sí s rozšířením bezdoplatkových zón 
na téměř celé území města, když 
přitom ke změně zákonů a systému 
výplaty dávek nedošlo? Nebyl to ná
hodou tlak městského lidu, který při
měl politiky к rozumu a ten jim napo
věděl, že by po volbách už nemuseli 
mít zastupitelský mandát?
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